

REPUBLIQUE DU CAMEROUN

Paix - Travail - Patrie

MINISTERE DE L'ELEVAGE, DES PECHEES
ET DES INDUSTRIES ANIMALES

COMMISSION INTERNE DE PASSATION DES MARCHES

REPUBLIC OF CAMEROON

Peace - Work - Fatherland

MINISTRY OF LIVESTOCK, FISHERIES
AND ANIMAL INDUSTRIES

INTERNAL TENDER'S BOARD

APPEL D'OFFRES NATIONAL RESTREINT

N° 0050

DU 01 SEPT 2024

LA FOURNITURE D'ALIMENTS COMPLETS CHAIR ET PONTE EN VUE DE LA SUBVENTION DES
AVICULTEURS DANS LE CADRE DU PROJET D'APPUI AU RENFORCEMENT DE LA PRODUCTION
AGRICOLE AU CAMEROUN (PARPAC)-VOLET ELEVAGE, ZONE CENTRE - SUD, EN SEPT (07) LOTS.

(N.B : un soumissionnaire peut être attributaire de plusieurs lots).

Financement : APPUI BUDGETAIRE-PARPAC

1- Objet

Dans le cadre de la Facilité Africaine pour la Production Alimentaire d'Urgence, le Cameroun a bénéficié auprès de la Banque Africaine de Développement (BAD) d'un appui budgétaire sectoriel pour financer le Projet d'Appui au Renforcement de la Production Agricole au Cameroun (PARPAC). L'objectif du projet est de soutenir la production alimentaire face à la flambée des prix des intrants agricoles. Pour la mise en œuvre de ce projet au Ministère de l'Elevage, des Pêches et des Industries Animales (MINEPIA), les ressources mises à disposition doivent servir à la subvention à hauteur de 30 % de l'aliment complet chair et ponte au profit des aviculteurs.

2- Consistance de la fourniture

Pour chaque lot, les prestations du présent appel d'offres comprennent la fourniture d'aliments complets chair et ponte pour la subvention des aviculteurs à hauteur de 30% du montant du sac d'aliment. De manière concrète, il s'agira de :

- ✓ Mettre à disposition 4660 sacs de 50 kg d'aliments chair soit 902 sacs de démarrage, 1393 sacs de croissance et 2365 sacs de finition ;
- ✓ Mettre à disposition 4969 sacs de 50 kg d'aliments ponte soit 946 sacs poussins ponte, 1040 sacs poulette et 2983 sacs pondeuses ;
- ✓ Se soumettre à tous les contrôles et les missions de suivi-évaluation commandés par le Maître d'Ouvrage ou tout autre organe de l'Etat ;
- ✓ Tenir les fiches de suivi technique de livraison où toutes les recommandations du Maître d'Ouvrage seront mentionnées ainsi que les informations techniques sur la gestion des livraisons ;
- ✓ Garantir la qualité des intrants/aliments proposés ;
- ✓ Assurer une organisation adéquate du dispositif au sein de son réseau de livraison en liaison avec les bénéficiaires.

3- Délai et lieu de livraison

3.1 Le délai maximum de livraison prévu par le Maître d'Ouvrage est de trente (30) jours à partir de la date de notification de l'ordre de service de commencer les prestations.

3.2 Les aliments, objet du présent dossier d'Appel d'Offres, seront livrés aux lieux de vente des aliments.

4- Allotissement

La prestation est allotie en sept (07) lots. La répartition des lots s'est basée sur les consommations en aliment chez la volaille (en fonction du stade de croissance).

Les différents lots sont les suivants :

Zone	Aliment Chair	Aliment ponte	Total
Centre + Sud	4	3	7

Pour les aliments chair, nous aurons par lot :

Type d'aliments Désignations	Démarrage	Croissance	Finition	Total
Nombre de sacs/lot	902	1 393	2 365	4 660
Prix maximal du sac de 50 kg d'aliment subventionné (à payer par l'éleveur)	15 050	14 613	14 350	

Pour les aliments pontes, nous aurons par lot :

Type d'aliments Désignations	Poussin ponte	Poulette	Pondeuse	Total
Nombre de sacs/lot	946	1 040	2 983	4 969
Prix maximal du sac de 50 kg d'aliment subventionné (à payer par l'éleveur)	14 350	13 048	13 650	

5- Coût prévisionnel

Le coût prévisionnel global à l'issu des études préalables est de deux cent trente-neuf millions cinq cent trente un mille deux cent cinquante-sept (239 531 257) Francs CFA ; ce montant est réparti par lot ainsi qu'il suit :

Lot	Type d'aliments	Montant prévisionnel par lot
1.	Chair	Trente-quatre millions deux cent dix-huit mille sept cent cinquante-un (34 218 751)
2.	Chair	Trente-quatre millions deux cent dix-huit mille sept cent cinquante-un (34 218 751)
3.	Chair	Trente-quatre millions deux cent dix-huit mille sept cent cinquante-un (34 218 751)
4.	Chair	Trente-quatre millions deux cent dix-huit mille sept cent cinquante-un (34 218 751)
5.	Ponte	Trente-quatre millions deux cent dix-huit mille sept cent cinquante-un (34 218 751)
6.	Ponte	Trente-quatre millions deux cent dix-huit mille sept cent cinquante-un (34 218 751)
7.	Ponte	Trente-quatre millions deux cent dix-huit mille sept cent cinquante-un (34 218 751)

6- Participation et origine

La participation au présent Appel d'Offres est restreinte aux fournisseurs retenus à l'Avis à Manifestation d'Intérêt N° 009/ASMI/MINEPIA/SG/DAG/SDBMM/SMP du 30 avril 2024 en vue de la pré-qualification des fournisseurs d'aliments complets chair et ponte pour la subvention des aviculteurs dans le cadre du projet d'appui au renforcement de la production agricole au Cameroun (PARPAC), – volet élevage; il s'agit de :

N°	ENTREPRISES
1	Société des Provenderies du Cameroun « SPC », B.P : 105 Bafoussam, Tel : 233 441 171 / 677 500 150
2	Mafo Distribution Cameroun « MADICAM SARL », B.P: 6388 Douala, Tel: 699 905 814 / 696 299 159
3	PROVENDERIE Golden Feed & Chick Cam LTD « Golden » B.P: 673 Bamenda, Tel : 699 905 902
4	ETS ALU PLUS, BP : 00 Yaoundé, Tel : 695 712 986
5	Société Coopérative Simplifiée des Eleveurs et Accouveurs du Centre « SCOOP ETP ACCOUVOIR », Email : contact@scoopsetp.com , Tel : 658 545 019 / 679 033 671
6	ANIMAL'S DOCTOR SARL « PROVENDERIE NOURIX », BP : 00 Mfou, Tel : 679 983 753
7	GROUPE DES ENTREPRENEURS SARL, B.P : 20063 Yaoundé, Tel : 699 994 202 / 677 848 286
8	ETS GRANULOR, B.P : 10181 Yaoundé, Tel : 699 905 902

7- Financement

Les prestations objet du présent appel d'offres sont financées sur appui budgétaire-PARPAC, Exercice 2024. Ligne d'imputation budgétaire n° 58 31 053 03 330002 463320 954.

8- Consultation du dossier d'appel d'offres

Le dossier d'appel d'offres peut être consulté aux heures ouvrables au Service des Marchés Publics du MINEPIA, sis à Mvog-Betsi/Yaoundé, téléphone : 222 22 45 41, et sur le site de l'Agence de Régulation des Marchés Publics (www.armp.cm) dès publication du présent avis.

9- Acquisition du dossier d'appel d'offres

Le dossier d'appel d'offres peut être obtenu au Service des Marchés Publics du MINEPIA, sis à Mvog-Betsi/Yaoundé, téléphone : 222 22 45 41, dès publication du présent avis, contre versement d'une somme non remboursable de cent cinquante mille (150 000) francs CFA, payable au Trésor Public.

10- Remise des offres

Chaque offre sera rédigée en français ou en anglais en sept (07) exemplaires dont l'original et six (06) copies marquées comme tels et devra parvenir au Service des Marchés Publics du MINEPIA, sis à Mvog-Betsi/Yaoundé, téléphone : 222 224 541, au plus tard le 24 OCT 2024 à 13 heures et devra porter la mention :

0050

AVIS D'APPEL D'OFFRES NATIONAL RESTREINT

N°...../AONR/MINEPIA/CIPM/2024 DU 30 SEPT 2024 EN PROCEDURE D'URGENCE, POUR LA FOURNITURE D'ALIMENTS COMPLETS CHAIR ET PONTE EN VUE DE LA SUBVENTION DES AVICULTEURS DANS LE CADRE DU PROJET D'APPUI AU RENFORCEMENT DE LA PRODUCTION AGRICOLE AU CAMEROUN (PARPAC)-VOLET ELEVAGE, ZONE CENTRE - SUD, EN SEPT (07) LOTS.

(N.B : un soumissionnaire peut être attributaire de plusieurs lots)

(A n'ouvrir qu'en séance de dépouillement)

11- Cautionnement provisoire

Chaque soumissionnaire doit joindre à ses pièces administratives, une caution de soumission établie, timbrée et acquittée à la main par une banque de premier ordre ou une compagnie d'assurance agréée par le Ministère en charge des finances et accompagnée d'un récépissé de consignation délivrée par la CDEC et

dont la liste figure dans la pièce 12 du dossier d'Appel d'Offres, du montant ci-après par lot, valable pendant trente (30) jours à compter de la date limite de validité des offres.

Lot	Type d'aliments	Cautions de soumission
1.	Chair	Six cent quatre-vingt-quatre mille trois cent soixante-quinze (684 375)
2.	Chair	Six cent quatre-vingt-quatre mille trois cent soixante-quinze (684 375)
3.	Chair	Six cent quatre-vingt-quatre mille trois cent soixante-quinze (684 375)
4.	Chair	Six cent quatre-vingt-quatre mille trois cent soixante-quinze (684 375)
5.	Ponte	Six cent quatre-vingt-quatre mille trois cent soixante-quinze (684 375)
6.	Ponte	Six cent quatre-vingt-quatre mille trois cent soixante-quinze (684 375)
7.	Ponte	Six cent quatre-vingt-quatre mille trois cent soixante-quinze (684 375)

12- Recevabilité des offres

Sous peine de rejet, les pièces du dossier administratif requises doivent être produites en original ou en copies certifiées conformes par le service émetteur ou l'autorité administrative compétente, conformément aux stipulations du Règlement Particulier de la consultation. Elles doivent dater de moins de trois (03) mois.

Toute offre incomplète sera déclarée irrecevable. Notamment l'absence ou la non-conformité de la caution de soumission timbrée, datée, acquittée à la main et accompagnée d'un récépissé de consignation délivrée par la CDEC délivrée par une banque de premier ordre agréée par le Ministère chargé des finances ou le non-respect des modèles des pièces du Dossier d'Appel d'Offres, entraînera le rejet pur et simple de l'offre sans aucun recours.

13- Ouverture des plis

L'ouverture des plis se fera en un temps.

L'ouverture des pièces administratives ainsi que des offres techniques et financières aura lieu le **24 OCT 2024** à 14 heures, par la Commission Interne de Passation des Marchés, dans la salle de réunions de ladite Commission, sise à Mvog-Betsi/Yaoundé.

Seuls les soumissionnaires peuvent assister à cette séance d'ouverture ou s'y faire représenter par une personne de leur choix dûment mandatée.

14- Principaux critères de sélection

14.1 – Critères éliminatoires

- Absence ou non-conformité de la caution de soumission timbrée, datée, acquittée à la main et accompagnée d'un récépissé de consignation délivrée par la CDEC à l'ouverture des plis conformément à la circulaire N°000019/LC/MINMAP DU 05 juin 2024 relative aux modalités de constitution, consignation de conservation, de restitution et de déconsignation des cautionnements sur les marchés publics ;
- dossier administratif incomplet ou pièces non conformes au-delà de 48 heures après l'ouverture des offres;
- fausse (s) déclaration (s) ou pièce (s) falsifiée (s) ;
- absence d'une déclaration sur l'honneur de n'avoir pas abandonné de marché et de ne pas figurer dans la liste des entreprises défaillantes au cours des trois (03) dernières années ;
- absence d'un prix à un poste quantifié du détail quantitatif et estimatif ;
- non-respect de plus de trois (03) sur les huit (08) critères techniques essentiels.

14.2 – Critères essentiels

- présentation générale de l'offre ;
- accès à une ligne de crédits et autres ressources financières d'un montant minimal de dix millions (10 000 000) francs CFA ;

- preuve du contrôle de la qualité des aliments complets produits (tests bromatologique et microbiologique) serait un atout ;
- description de l'unité de production ou du dépôt de vente d'aliments complets, des équipements et capacité de production/stockage journalière ;
- chronogramme et délai de livraison ;
- éléments liés aux besoins nutritionnels dans la composition de l'aliment (protéine, énergie, minéraux...) ;
- liste des sites regroupant les aires de distributions d'aliments et leurs localisations ;
- preuves d'acceptation des clauses du contrat (Cahier des Clauses Administratifs Particulières et Descriptif de la Fourniture paraphés et signés avec la mention « lu et approuvé »).

N.B : Toute offre n'ayant pas respectée tous les critères éliminatoires et obtenue au moins cinq (05) « oui » sur huit (08) des critères essentiels sera éliminée.

15- Attribution du Marché

Le marché sera attribué au soumissionnaire dont les offres administrative et technique seront conformes pour l'essentiel aux prescriptions du Dossier d'Appel d'Offres, et présentant l'offre financière évaluée la moins-disante.

N.B : un soumissionnaire peut être attributaire de plusieurs lots.

16- Durée de validité des offres

Les soumissionnaires restent engagés par leurs offres pendant quatre-vingt-dix (90) jours à partir de la date limite fixée pour la remise des offres.

17- Renseignements complémentaires

Les renseignements complémentaires peuvent être obtenus aux heures ouvrables au Service des Marchés Publics du MINEPIA sise à Mvog-Betsi / Yaoundé, téléphone : 222 224 541.

NB : « pour tout acte de corruption, bien vouloir appeler ou envoyer un SMS au MINMAP aux numéros suivants : 673 20 57 25 / 699 37 07 48 ». /-

Yaoundé, le **30 SEPT 2024**

LE MINISTRE DE L'ELEVAGE, DES PECHEES
ET DES INDUSTRIES ANIMALES,

MAITRE D'OUVRAGE

Ampliations :

- MINMAP ;
- ARMP ;
- SOPECAM ;
- CIPM ;
- Services des Marchés Publics
- Chronos/Archives.



REPUBLIQUE DU CAMEROUN

Paix - Travail - Patrie

MINISTERE DE L'ELEVAGE, DES PECHEES
ET DES INDUSTRIES ANIMALES

COMMISSION INTERNE DE PASSATION DES MARCHES

REPUBLIC OF CAMEROON

Peace - Work - Fatherland

MINISTRY OF LIVESTOCK, FISHERIES
AND ANIMAL INDUSTRIES

INTERNAL TENDER'S BOARD

RESTRICTED NATIONAL INVITATION TO TENDER

No. **0050** /AONR/MINEPIA/CIPM/2024 OF **30 SEPT 2024** AS AN EMERGENCY PROCEDURE,
FOR THE SUPPLY OF COMPLETE FOODS, FLESH AND LAYERS WITH A VIEW TO SUBSIDYING
POULTRY FARMERS AS PART OF THE PROJECT TO SUPPORT THE STRENGTHENING OF
AGRICULTURAL PRODUCTION IN CAMEROON (PARPAC) - LIVESTOCK COMPONENT, CENTRAL -
SOUTH ZONE, IN SEVEN (07) LOTS.

(NB: a bidder may be awarded several lots).

Financing: BUDGETARY SUPPORT-PARPAC

1- Subject of the Invitation to Tender

As part of the African Facility for Emergency Food Production, Cameroon benefited from sectoral budget support from the African Development Bank (AfDB) to finance the Support Project for Strengthening Agricultural Production in Cameroon. (PARPAC). The objective of the project is to support food production in the face of soaring prices of agricultural inputs. For the implementation of this project at the Ministry of Livestock, Fisheries and Animal Industries (MINEPIA), the resources made available must be used to subsidize up to 30% of the complete flesh and egg feed for the benefit poultry farmers

2- Nature of services

- For each lot, the services of this call for tenders include the supply of complete flesh and laying feed for the subsidy of poultry farmers up to 30% of the amount of the feed bag. In concrete terms, this will involve:

- ✓ Make available 4,660 bags of 50 kg of meat feed, i.e. 902 starter bags, 1,393 growth bags and 2,365 finishing bags;
- ✓ Make available 4,969 bags of 50 kg of laying feed, i.e. 946 laying chick bags, 1,040 pullet bags and 2,983 laying bags;
- ✓ Submit to all controls and monitoring-evaluation missions ordered by the Project Owner or any other State body;
- ✓ Maintain technical delivery monitoring sheets where all the Project Owner's recommendations will be mentioned as well as technical information on delivery management;
- ✓ Guarantee the quality of the inputs/food offered;
- ✓ Ensure adequate organization of the system within its delivery network in liaison with beneficiaries

3- Allotment

3.1 The maximum delivery time provided by the Project Owner is thirty (30) days from the date of notification of the service order to begin the services.

3.2 The food, the subject of this invitation to tender, will be delivered to the places of sale of the food.

4- Estimated cost

The service is allocated in seven (07) lots. The distribution of batches was based on feed consumption in poultry (depending on growth stage).

Zone	Flesh food	Laying food	Total
Center + South	4	3	7

For flesh foods, we will have per batch :

Designations \ Type of food	Start-up	growth	Finishing	Total
Number of bags/lot	902	1393	2365	4660
Maximum price for a 50 kg bag of subsidized feed (to be paid by the breeder)	15 050	14 613	14 350	

For laying foods, we will have per batch:

Designations \ Type of food	Chick laying eggs	Chick	Layer	Total
Number of bags/lot	946	1 040	2 983	4 969
Maximum price for a 50 kg bag of subsidized feed (to be paid by the breeder)	14 350	13 048	13 650	

5- Estimated cost

The overall estimated cost following preliminary studies is two hundred and thirty-nine million, five hundred and thirty-one thousand, two hundred and fifty-seven (239,531,257) CFA francs; this amount is distributed by lot as follows:

Batch	Type of food	Estimated amount per batch
1.	Flesh	Thirty-four million, two hundred and eighteen thousand, seven hundred and fifty-one (34,218,751)
2.	Flesh	Thirty-four million, two hundred and eighteen thousand, seven hundred and fifty-one (34,218,751)
3.	Flesh	Thirty-four million, two hundred and eighteen thousand, seven hundred and fifty-one (34,218,751)
4.	Flesh	Thirty-four million, two hundred and eighteen thousand, seven hundred and fifty-one (34,218,751)
5.	laying	Thirty-four million, two hundred and eighteen thousand, seven hundred and fifty-one (34,218,751)
6.	laying	Thirty-four million, two hundred and eighteen thousand, seven hundred and fifty-one (34,218,751)
7.	laying	Thirty-four million, two hundred and eighteen thousand, seven hundred and fifty-one (34,218,751)

6- Participation and origin

Participation in this Call for Tenders is restricted to suppliers selected in Notice of Expression of Interest N° 009/ASMI/MINEPIA/SG/DAG/SDBMM/SMP of April 30, 2024 for the pre-qualification of suppliers of complete meat and egg feed for the subsidy of poultry farmers as part of the project to support the strengthening of agricultural production in Cameroon (PARPAC), – livestock component; it is about.

N°	ENTREPRISES
1	Cameroon Provenderies Company "SPC" B.P : 105 Bafoussam, Tel : 233 441 171 / 677 500 150
2	Mafo Distribution Cameroon « MADICAM SARL », B.P: 6388 Douala, Tel: 699 905 814 / 696 299 159
3	PROVENDERY Golden Feed & Chick Cam LTD « Golden » B.P: 673 Bamenda, Tel : 699 905 902
4	ETS ALU PLUS, BP : 00 Yaoundé, Tel : 695 712 986
5	Simplified Cooperative Society of Breeders and Hatchers of the Center « SCOOP ETP ACCOUVOIR », Email : contact@scoopsetp.com , Tel : 658 545 019 / 679 033 671
6	ANIMAL'S DOCTOR SARL « PROVENDERIE NOURIX », BP : 00 Mfou, Tel : 679 983 753
7	ENTREPRENEURS GROUP SARL, B.P : 20063 Yaoundé, Tel : 699 994 202 / 677 848 286
8	ETS GRANULOR, B.P : 10181 Yaoundé, Tel : 699 905 902

7- Financing

The services subject to this call for tenders are financed with budget support-PARPAC, Fiscal year 2024. Budget allocation line no. 58 31 053 03 330002 463320 954.

8- Consultation of tender file

The tender file can be consulted during working hours at the MINEPIA Public Procurement Department, located in Mvog-Betsi/Yaoundé, telephone: 222 22 45 41, and on the website of the Public Procurement Regulation Agency (www.arpmp.cm) upon publication of this notice.

9- Acquisition of tender file

The tender file can be obtained from the MINEPIA Public Procurement Department, located in Mvog-Betsi/Yaoundé, telephone: 222 22 45 41, upon publication of this notice, against payment of a non-refundable sum of one hundred fifty thousand (150,000) CFA francs, payable to the Public Treasury.

10- Submission of offers

Each offer will be written in French or English in seven (07) copies including the original and six (06) copies marked as such and must reach the MINEPIA Public Procurement Department, located in Mvog-Betsi/Yaoundé, telephone: 222 224 541, no later than ~~24 OCT~~ **30 SEPT 2024** at 1 p.m. and must be marked:

RESTRICTED NATIONAL INVITATION TO TENDER
30 SEPT 2024
 No. **0050** /AONR/MINEPIA/CIPM/2024 OF AS AN EMERGENCY PROCEDURE, FOR
 THE SUPPLY OF COMPLETE FOODS, FLESH AND LAYERS WITH A VIEW TO SUBSIDYING POULTRY
 FARMERS AS PART OF THE PROJECT TO SUPPORT THE STRENGTHENING OF AGRICULTURAL
 PRODUCTION IN CAMEROON (PARPAC) - LIVESTOCK COMPONENT, CENTRAL - SOUTH ZONE, IN
 SEVEN (07) LOTS.

(NB: a bidder may be awarded several lots).

(To be opened only during the tenders opening session)

11- Bid bond

Each bidder must attach to their administrative documents, a bid bond drawn up, stamped and paid by hand by a first-rate bank or an insurance company approved by the Ministry of Finance and accompanied by a deposit receipt issued by the CDEC and the list of which appears in Exhibit 12 of the Invitation to Tender file, of the following amount per lot, valid for thirty (30) days from the deadline for validity of the offers.

Lot	Type of food	Submission deposits
1.	Flesh	Six hundred and eighty-four thousand three hundred and seventy-five (684,375)
2.	Flesh	Six hundred and eighty-four thousand three hundred and seventy-five (684,375)
3.	Flesh	Six hundred and eighty-four thousand three hundred and seventy-five (684,375)
4.	Flesh	Six hundred and eighty-four thousand three hundred and seventy-five (684,375)
5.	laying	Six hundred and eighty-four thousand three hundred and seventy-five (684,375)
6.	laying	Six hundred and eighty-four thousand three hundred and seventy-five (684,375)
7.	laying	Six hundred and eighty-four thousand three hundred and seventy-five (684,375)

12- Admissibility of offers

Under penalty of rejection, the documents from the administrative file required must be produced in original or in copies certified by the issuing service or the competent administrative authority, in accordance with the stipulations of the Special Regulations for the consultation. They must be less than three (03) months old.

Any incomplete offer will be declared inadmissible. In particular the absence or non-compliance of the bid bond stamped, dated, paid by hand and accompanied by a deposit receipt issued by the CDEC issued by a first-class bank approved by the Ministry of Finance or the non-compliance with the models of the documents in the Invitation to Tender File will result in the outright rejection of the offer without any recourse.

13- Opening of bids

The opening of the folds will be done in one step.

The opening of administrative documents as well as technical and financial offers will take place on **24 OCT 2024** at 2 p.m., by the Internal Procurement Commission, in the meeting room of the said Commission, located in Mvog-Betsi/Yaoundé.

Only bidders may attend this opening session or be represented by a duly authorized person of their choice.

14- Main evaluation criteria

14.1 – Eliminary criteria

- lack or non-compliance of the bid bond stamped, dated, paid by hand and accompanied by a deposit receipt issued by the CDEC at the opening of the bids in accordance with circular N°000019/LC/MINMAP DU 05 June 2024 relating to the modalities of constitution, deposit of conservation, restitution and deconsignment of guarantees on public markets;
- incomplete administrative file or non-compliant documents beyond 48 hours after the opening of the offers;
- false declaration(s) or falsified document(s);
- absence of a sworn declaration of not having abandoned any market and not appearing in the list of defaulting companies over the last three (03) years;
- absence of a price at a quantified item of quantitative and estimated detail;
- non-compliance with more than three (03) out of the eight (08) essential technical criteria.

14.2 –Essential criteria

- general presentation of the offer;
- access to a line of credit and other financial resources of a minimum amount of ten million (10,000,000);
- proof of quality control of the complete foods produced (bromatological and microbiological tests) would be an asset;
- description of the production unit or the complete feed sales depot, the equipment and daily production/storage capacity;
- timeline and delivery time;
- elements linked to nutritional needs in the composition of the food (protein, energy, minerals, etc.);

- list of sites bringing together food distribution areas and their locations;
- proof of acceptance of the contract clauses (Specific Administrative Clauses and Supply Description initialed and signed with the words "read and approved").

N.B : Any offer that has not respected all the eliminatory criteria and obtained at least five (05) "yes" out of eight (08) of the essential criteria will be eliminated.

15- Award

The Contracting Authority, shall award the contract to the lowest bidder who shall have submitted administrative and technical offers in compliance with specifications of the tender's file.

16- Validity of offers

Bidders will remain committed to their offers for ninety (90) days from the deadline set for the submission of tenders.

17- Complementary information

Further information may be obtained during working hours at the MINEPIA Public Contracts Service, located at Mvog-Betsi /Yaounde, phone: 222 224 541

NB: For all acts of corruption, kindly call or send an SMS to MINMAP using the following telephone number. Tel: 673 205 725/699 370 748. /-

Yaounde ~~30~~ SEPT 2024

THE MINISTRY OF LIVESTOCK, FISHERIES
AND ANIMAL INDUSTRIES,

CONTRACTING AUTHORITY

Copies to :

- Ministry of Public Contracts ;
- Public Contracts Regulatory Agency ;
- Cameroon News and Publishing Corporation ;
- Ministerial Tender's Board ;
- Public Contracts Services ;
- Chronos/Archives.

